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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

496 

Vragen van het lid Buitenweg (GroenLinks) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over de organisatie van cold case teams (ingezonden 9 oktober 
2018). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
1 november 2018). 

Vraag 1
Kent u de berichtgeving over de tekortschietende organisatie van cold case 
teams?1 

Vraag 2
Klopt het dat in verschillende politie-eenheden slechts zeer beperkte 
capaciteit en expertise is vrijgemaakt voor het onderzoek naar cold cases? 
Wat is uw oordeel over de huidige organisatie van de afzonderlijke cold case 
teams? Deelt u de mening dat het oplossen van cold cases gebaat is bij 
structureel geborgde expertise van ten minste méér dan drie rechercheurs? 
Deelt u de mening dat daarom een zekere centralisatie van het onderzoek 
betere garanties kan bieden voor het oplossen van cold cases? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, welke maatregelen neemt u zich voor om de aanpak 
verder te professionaliseren? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Buitenweg 
(GroenLinks) van uw Kamer aan de Minister van Justitie ven Veiligheid over 
de registratie van incidenten met vuurwapens (ingezonden 9 oktober 2018) 
niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien 
nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 «Politie komt nauwelijks toe aan cold cases», VPRO Argos, 18 september 2018.
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